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Første halvdel af sæsonen …
... er nu ved at være til ende. Det har været et halvår med en del  
omvæltninger, men heldigvis også med rigtig mange positive tiltag.

Efter konstitueringen af den nye bestyrelse, mener vi selv at have fået 
fordelt mange opgaver i klubben på en fornuftig måde. En af dem har 
været produktionen af dette blad, som bestyrelsen som helhed har 
påtaget sig ansvaret for. Vi vil i den forbindelse gerne takke den tidli-
gere redaktion, både for deres store indsats gennem mange år og for 
at stå til rådighed for os med både billeder og input til dette blad. 

En af efterårets nyskabelser i klubben er det såkaldte Miniton, som er 
en badmintonform for de alleryngste, hvor både børn og forældre del-
tager i forskellige badminton-relaterede aktiviteter og lege. Det dyr-
kes med stor succes mange steder i landet, og tilmeldingerne og inte-
ressetilkendegivelserne tyder også på, at tiltaget vil blive til glæde for 
mange i Værløse. I kan læse mere om Miniton andetsteds i bladet.

For en lidt anden generation har vi forsøgt at gøre vores Fællesspil 
for motionister endnu mere synlige. Motionistafdelingen har lavet en 
stor indsats i den forbindelse, og det har resulteret i en del nye med-
lemmer til fællesspillet om søndagen samt lidt venteliste til onsdags-
holdene.

Som led i vores løbende fokus på at bringe klubbens økonomi op på 
et sundt leje, har vi – udover vores tætte budgetopfølgning – fået 
etableret en ”indtægtsgruppe” på hele 12 personer. Gruppen ledes 
af sportschef Tanja Berg og har medlemmer både fra bestyrelsen og 
seniorspillertruppen. Mange har lagt stor energi i dette projekt, og vi 
håber meget, at gruppens tiltag vil blive vel modtaget. 

På den administrative side er det et af bestyrelsens mål at bevare og 
forbedre serviceniveauet for både medlemmer og eksterne interes-
senter. En af de udviklede procedurer er, at al post til klubben nu scan-
nes og sendes elektronisk til de rette modtagere, ligesom vi til stadig-
hed søger at øge kommunikationen pr. e-mail. Samtidig arbejder vi på 
at gøre det lettere at få fat i de rigtige personer pr. telefon, hvis man 
som medlem har spørgsmål, der ikke umiddelbart kan løses pr. mail.

Vi har fået nogle forespørgsler om, hvorfor man ikke kan køre sine 
kontingenter over betalingsservice. Vi vil derfor her på lederpladsen 
gerne understrege, at det kan man skam – og at flere hundreder 
af vores medlemmer i dag allerede er på betalingsservice. Man kan 
tilmelde sig både i forbindelse med indbetalingen på sin netbank, eller 
direkte nede hos sin egen bank.

På den sportslige front kan vi glæde os over stor succes. Trods af-
gang af et par profiler før sæsonen har 1. holdet vundet de 7 første 
kampe og ligger lige nu på en meget flot 2. plads i Badmintonligaen. 
Individuelt bliver der lavet flotte resultater i ungdomsrækkerne, hvor 
der både er spillere på alle niveauer, der rykker op, og spillere der mar-
kerer sig med sejre i de allerøverste rækker i deres årgange.

Så alt i alt har vi stor tro på fremtiden – og fra bestyrelsens side vil 
vi blot opfordre alle til at tage godt i mod alle vores frivillige, hvor end 
I møder dem, og hjælpe os med at videreudvikle den totalklub, som vi 
alle fortsat synes, at både ledere og medlemmer kan være stolte af 
at være en del af.

Bestyrelsen



VÆRLØSE BADMINTON 3VÆRLØSE BADMINTON

Kort referat af ekstraordinær generalforsamling 
den 25. oktober 2010

Den ekstraordinære generalforsamling blev afholdt, da både for-
manden og næstformanden havde valgt at trække sig fra besty-
relsen.

Til ny formand blev valgt Jeanet Errebo Larsen, og ny næstfor-
mand er Thomas Lausen.

Endvidere blev klubbens økonomiske situation drøftet, og den nye 
indtægtsgruppe præsenterede sine planer og resultatet af sit ar-
bejde indtil nu.

Se et udførligt referat på VB’s hjemmeside www.badminton-vb.dk

Præsentation af VB’s nye formand

Jeg har været medlem af Værløse Bad-
minton i 23 år. I min tid i klubben har jeg 
bl.a. været medlem af Seniorudvalget, 
og jeg har siddet i bestyrelsen to gan-
ge – senest i 2003-2005, hvor jeg var 
kasserer. De sidste tre år har jeg været 
formand for veteranudvalget, og jeg har 
de sidste 4 år været en af klubbens revi-
sorer. Jeg har således et godt kendskab 
til klubben både som spiller og fra den 
mere administrative side.

Jeg kommer ikke med de store visioner og ønsker om at lave om 
på tingene. Jeg går ind for VB som en totalklub, hvor der skal være 
plads til alle.

Jeg sagde ja til at stille op til formandsposten, fordi jeg mener, at 
VB her og nu har brug for en person, der kan sikre kontinuitet og 
fortsat drift, og det mener jeg, at jeg kan. Samtidig er jeg klar over, 
at der skal være særlig fokus på økonomien. Det kan jeg love, at 
jeg vil have.

Jeg synes, at klubben var havnet i en rigtig ærgerlig situation med 
en afgående formand og næstformand, og jeg ville gerne være 
med til at bringe os videre.

Jeanet Errebo Larsen
Formand

Præsentation af VB’s nye næstformand

En gang VB altid VB’er. Jeg har spillet i 
klubben lige siden den grønne boblehal 
og har aktivt deltaget på seniortrænin-
gen i over 25 år.

Jeg har for en del år siden siddet i be-
styrelsen over en 10-årig periode både 
som menigt medlem og som formand 
for seniorspilleudvalget. 

Jeg har altid værdsat klubbens store bredde, hvor der er plads til 
motionister såvel som elite. I mine øjne er det denne kombination, 
der skaber en rigtig klub med sin egen identitet og selvværd. 

Jeg har som lokal erhvervsdrivene en forretningsmæssig tilgang 
til klubbens økonomi. Vi skal arbejde os ud af de trængte tider og 
sikre et fortsat højt sportsligt niveau til alles bedste. 

Jeg vil støtte op om Jeanet som formand og de mange gode aktivi-
teter, der er i klubben ved aktivt at arbejde for et bedre økonomisk 
grundlag for klubben.

Thomas Lausen
Næstformand

Nyt fra bestyrelsen

   Alt byggeri inden for:
•	 Total-	og	hovedentreprise
•	 Fagentreprise	og	partnering
•	 Projektstyring
•	 Serviceopgaver	tømrer/snedker,	

maler,	murer	og	gulv
•	 Inventarproduktion	og	montage

Jönsson a/s sender
Værløse Badmintonklub 

de bedste ønsker om
en glædelig jul og

et godt nytår

Jönsson a/s
Ellekær	14	

2730	Herlev

Tlf.:	44	94	11	66
Fax:	44	94	11	45
info@jonsson.dk
www.jonsson.dk
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Nyt fra bestyrelsen

Tak til den afgående formand 
Som det er de fleste bekendt, har vi her i efteråret måttet tage 
afsked med klubbens formand gennem de seneste 8 år, Mogens 
Daniel Bruun. I sin tid i spidsen for klubben har Mogens mere end 
nogen anden slået begrebet ”totalklubben” fast i Værløse Badmin-
ton – en klub, hvor vi i dag kan byde på alt lige fra badminton på 
højeste niveau i Farum Arena til fællesspil for motionsspillere og 
masser af ungdomstræninger for børn på alle niveauer. 

Det var i begyndelsen af Mogens’ tid som formand, at de værdier 
klubben bygger på, blev vedtaget, og siden er de blevet indskrevet 
i klubbens vedtægter. Han har gennem alle årene lagt stor entu-
siasme, stor energi og massevis af timer i, at klubben hele tiden 
har kunnet leve op til disse principper. 

Ved 1. holdets kamp i Farum Arena den 25. november benyttede 
bestyrelsen lejligheden til at sige mange tak for den store indsats. 

Kasserer Vibeke Højmark sagde tak for indsatsen på bestyrelsens veg-

ne. Den afgående formand Mogens Daniel Bruun giver bolden videre til 

den nye formand Jeanet Errebo Larsen.

www.thestones.dk

Bjørnsholmvej 31 · 3500 Værløse
Tlf: 25 77 47 22

Malermester

Gert Blink Rasmussen
Birkegården 66 - 3500 Værløse
Telefon: 44 48 58 01
Bil: 40 83 58 01

GARANTI PÅ KVALITET

NAVISION AXAPTA - XAL - C5 - C4

C O M P U S Y S T E M
.... . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

Navision Solution Center

Adressering • Alt indenfor grafisk produktion • Annoncer • Brevpapir • Brochurer • Bøger • 

Digitaltryk • ... en tryk fremtid for miljøet • Falsning • Flyers • Forsendelse • Grafisk forædling 

• Hillerød Grafisk • Huginsvej 6E • Hulning • Kachering • Kataloger • Kopi • Lak • Licens til 

trykning med Svanemærket • Miljøcertificeret efter DS/EN ISO 14001 • Offsettryk • Optagning 

i sæt • Pakning • Plakater • Plot • Print • Rapporter • Rentegning • Skæring • Speciel lakering • 

Spiralering • Storformat plot • Svanemærkede tryksager • Tlf. 4826 0249 • Tryksager „der 

holder vand“ • Udstansning • Vandlak • Visitkort • Wire-O • www.hillerodgrafisk.dk • 3400 

Hillerød • Adressering • Alt indenfor grafisk produktion • Annoncer • Brevpapir • Brochurer • 

Bøger • Digitaltryk • ... en tryk fremtid for miljøet • Falsning • Flyers • Forsendelse • Grafisk 

forædling • Hillerød Grafisk • Huginsvej 6E • 

Hulning • Kachering • Kataloger • 

Kopi • Lak • Licens til trykning med 

Svanemærket • Miljøcertificeret 

efter DS/EN ISO 14001 • 

Offsettryk • Optagning i 

sæt • Pakning • 

Plakater • Plot 

• Print • 

Rapporter • 

Rentegning • 

Skæring • Speciel 

lakering • 

Spiralering • 

Storformat plot • 

Svanemærkede tryksager • 

Hillerød Grafisk 
...en tryk fremtid for miljøet

www.hillerodgrafisk.dk
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Stjernedrys

 Årgang: U13 – 2. års

 Kategori: Elite på andet år.

 Livret: Mexicansk 

 Point: Nr. 2 på singelranglisten, nr. 2 på Damedoubleranglisten, langt nede i mix pga. ny makker.

 Bedste film eller TV-serie: Danmarks næste topmodel.

 Hvor gammel var du, da du startede til badminton?: 7 år

 Hvordan blev du interesseret i badminton?: Min far og min fætter Jacob spillede. 

 Ketchermærke: Forza 

 Favoritslag: KrydsCut fra forhånden

 Favoritspillekategori (single, double, mix): Single og damedouble

 Doublemakker: Cecilie Finne-Ipsen

 Mixmakker: Kristoffer Weesgaard, Vendsyssel

 Favorit VBér på første holdet: Emil Vind og Tine Baun

Bedste badminton oplevelse: Da vi spillede landskampe mod Frankrig og Sverige i denne sæson.

Det bedste trænerne kan udsætte Jer for?: At spille kampe

Det værste trænerne kan udsætte Jer for?: Løb i hallen

Badmintondrøm: At blive Superserie spiller

Resultater det sidste års tid: Som U13.førsteårs vandt Cecilie og jeg Varberg international i damedouble, Sølv i damesingle til LM 

i Fredericia. Deltagelse i Grand Prix i damesingle. Denne sæson har vi lige vundet U13E damedouble i Fredericia og jeg har 4 sølv i 

damesingle og 3 i damedouble til U13E rundtomkring, og nogle 3. pladser.

Skole: 6.B på Virum skole

Bedste fag: Hjemkundskab

Andre idrætsgrene/interesser: løb / at tegne og høre musik.

Julie Dawall  
Jacobsen

F l y t te r o d  e l l e r  b o l i g r å d
–  h e n t  e n  b r o c h u r e

B o l i g r å d g i v n i n g

Hvordan vælger du den rigtige bolig? Hvor finder du den? Hvad har du råd til? Hvilke rådgivere
har du brug for? Hvilke lovregler bør du kende? Jo bedre du forbereder boligkøbet, jo bedre bliver 
oplevelsen. En god start vil påvirke dig og din økonomi positivt i 20-30 år fremover. Og omvendt.

Få råd om boligkøb. I banken.

Værløse Afdeling. Telefon 45 12 03 20
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Ungdomsafdelingen

Kommer man i hallen en tilfældig eftermiddag i løbet af ugen, så er 
der fyldt med aktive børn og fantastiske trænere.

Også i ungdomsafdelingen afspejles totalklubbens mangfoldighed. 
Vi har alt fra spillere, der hygger sig med 1½ times spil en gang om 
ugen, til spillere der træner 4-5 gange om ugen og deltager i turne-
ringer stort set hver anden weekend fra august til april.

Alle har de det til fælles at de hygger sig med badminton - og det er 
jo det, det hele går ud på.

Holdturneringen
I ungdomsrækkerne har vi i den igangværende sæson 4 hold til-
meldt i U15, 2 i U13, 2 i U11 og et enkelt i U9. Holdturneringen ge-
nerelt er præget af at det er vanskeligt at ramme det rigtige niveau 
for holdene. Således er der ind imellem hold der vinder kæmpe stort 
eller får ørerne i maskinen. Hverken det ene eller det andet er sær-
lig sjovt. Men alle synes nu at tage det med højt humør.

Både I U15 og U13 har vi A-hold tilmeldt, dvs. hold som spiller om 
SM og som har mulighed for at kvalificere sig til DM for hold. 

I U15 rækken har vi så absolut Sjællands bredeste drenge-trup. 
Med 2 Eliterække, 5 Mesterrække og 5 A-række drenge er der 
kamp om pladserne på de forskellige hold. Alle 4 hold, hvoraf der 
også er piger med på de to af dem, klarer sig rigtig godt. A-holdet 
har så absolut ambitioner om at vinde puljen og dermed spille om 
SM samt - ikke mindst – at kvalificere sig til DM. Holdet har kun spil-
let 2 kampe til dato - begge gange med alle 3 point sikkert i hus til 
VB. De øvrige U15 hold ligger alle i toppen af deres rækker.

I U13 rækken er det lige omvendt. Vores 2 stjernepiger trækker det 
tunge læs på A-holdet, men alle kæmper godt, og vi har indtil videre 
fået 3 af de snævre 5-4 sejre og et enkelt 5-4 nederlag. Også her 
har vi ambitioner om at ende i toppen af rækken, men den er meget 
mere jævnbyrdig end U15 - og det bliver detaljer der kommer til at 
afgøre hvem der indløser de tre billetter til DM. Vores andet U13 
hold ligger også i toppen i sin række.

Hos U11’erne er det efter en lidt træg start blevet til nogle klare 
sejre på det sidste, og vores andet hold som spiller i DGI’s række 
har spillet en masse gode kampe. Nogle er vundet stort, andre tabt 
tilsvarende. Hos de yngste - U9’erne - har vi også et hold tilmeldt. De 
har til dato spillet 3 kampe og ligger solidt placeret midt i rækken.

Alt i alt en solid og godkendt indsats fra alle vores spillere - og tak 
til de mange forældre som tager tjanserne som holdledere. Uden 
jer, ingen hold!.

Åbne turneringer
Det går ufattelig godt! I toppen af dansk ungdomsbadminton, både 
i U13, U15 og U17 Eliterækken, står der Værløse på listerne over 
medaljetagere hver gang afholdes turneringer.

I U17 rækken fortsætter Julie Finne Ipsen hvor hun slap i sidste 
sæson. På trods af at Julie kun er 1. års U17 har hun sat et tydeligt 
præg på rækken, og i skrivende stund topper hun ranglisten for 
U17 både i DS, DD og MD. Så kan det vist ikke gøres meget bedre.

I U15 rækken er det Mathias Estrup der tryller. Mathias vandt  
senest både mix-double og herredouble ved Værløses egen elitetur-
nering og blev ved samme lejlighed nr. 3 i single. 

I U13 rækken er det Cecilie Finne-Ipsen og Julie Dawall Jacobsen 
som styrer. Julie har taget sig af single rækken, og har hentet 
mange 2.pladser - men i den forgangne weekend var det pludselig 
Cecilie der fik det hele til at gå op i en højere enhed og kom øverst 
på skamlen i single. I mix er det sædvanligvis Cecilie der har været 
suveræn - men i weekenden strøg Julie så til tops i denne kategori 
med sin helt nye makker fra Vendsyssel. Så kom ikke at sige at de 
ikke deles pænt om det, vores to stjerne-piger. I double ligger de 
sammen solidt placeret som nr. 2 på ranglisten - og det er også 
blevet til et par førstepladser i denne sæson.

Ud over de 4 nævnte elitespillere har vi jo heldigvis også en hel 
stribe af spillere, som uge efter uge kæmper sig gennem den ene 
turnering efter den anden for at samle point og rykke op gennem 
rækkerne. Hos de små i U9 og U11 er det rigtig godt at se, at VB 
begynder at have mange spillere tilmeldt de forskellige turneringer. 
Amalie, Kirstine og Astrid er blevet B-rækkespillere, og de er alle 3 
at finde i U11 rækken igen næste år. Maj er blevet C-række spiller 
efter at hun vandt D-rækken i DS ved Værløses U11 og U13 turne-
ring i oktober.

Kredsmatch
Både Julie Dawall, Cecilie Finne-Ipsen, Mathias Estrup, Rasmus Hjal-
grim og Julie Finne-Ipsen var udtaget til at repræsentere Sjællands-
kredsen ved efterårets kredsmatcher.

Det blev til mange gode spændende og intense kampe, som sikrede 
sejre mod andre danske kredse og udenlandske landshold. Specielt 
de sidstnævnte er sjove at spille mod, da det er andre spillere end 
dem spillerne møder hver eneste gang der er turnering.

God jul - og godt nytår….
Til sidst er det vist på sin plads at ønske alle medlemmer af VB’s 
ungdomsafdeling en glædelig jul, samt et godt nytår. Vi holder jule-
ferie fra lørdag d. 18.12 - og starter op igen på træningerne d. 3.1.

Siv Jønsson
Ungdomsformand 

Nyt fra Ungdomsafdelingen

Julie Dawall Jacobsen og Cecilie Finne Ipsen
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Ungdomsafdelingen

Den sidste weekend i november – den 
weekend, hvor Kong Vinter havde kastet 
sin kærlighed på Danmark – havde vi i  
Værløse inviteret til U15 Mester- og  
Eliterækketurnering.

I ugerne op til var tilmeldinger modtaget, 
programmet lagt - og lagt om et par gange 
pga. afbud, ændringer, m.m. Præmierne var 
skaffet, og tællere og hjælpere til dommer-
bordet hvervet. (Hermed en opfordring til 
Værløses forældre: Husk at overholde til-
meldingsfristerne - det gør det meget nem-
mere at være turneringsarrangør).

163 spillere og tilhørende ledere, trænere 
og forældre havde meldt deres ankomst til 
Værløse hallerne. Og på trods af at natten 
forinden bød på årets første store snefald, 
så var alle mødt - uden undtagelse - og kun 
et par enkelte kom 10 minutter for sent.

Blandt de som havde meldt sig som hjæl-
pere fra morgenstunden var der tidlig ak-
tivitet. Virker mikrofonerne? Kører com-
puterne? Er tællerstole sat op, hvor skal vi 
hænge programmet op? Hvem henter kaf-
fe til dommerbordet? Boldene skal sættes 
klar, og mange andre små og store gøremål 
løses inden der kl. 8.55 bydes velkommen til 
Værløsehallerne.

I løbet af lørdagen afviklede vi 325 kampe. 
Der skal ikke stå baner tomme ret længe, 
ret mange gange, før tidsplanen skrider. 
Vi var lidt foran i den ene hal – heldigvis, 
for pludselig havde sneen besluttet sig for 
også at komme ind i hallen. Fra vinduet i hal 
2 over bane 2 dryppede det lystigt ned - en-
ten med sne udefra eller kondens. I hvert 
fald blev bane 2 sat ud af spillet, og dermed 
var der et kort øjeblik lidt sved på panden 
hos turneringsledelsen. Enhver frygter at 
være den klub der afholder den turnering, 
hvor alle først kommer hjem i seng efter 
midnat. Kan vi ikke bare sige, at alle kampe 
skal spilles over 2 sæt, og hvis man går i 
3. sæt trækker vi lod? Der var mange gode 
forslag til, hvordan udfordringerne skulle 
løses!

På skift var vi 6-7 mand der i løbet af dagen 
holdt styr på dommerbordet, kaldte kampe 
ud, noterede resultater, svarede på spørgs-
mål, organiserede tællere og i det hele ta-
get fik dagen til at flyde. De fleste forældre 
til spillere i hallen hjalp til, det samme gjorde 
Hanne fra ungdomsudvalget og Michael  

Rosairus, som indtil denne sæson har  
været Mr. Turneringsleder i VB. 

Der hersker en munter, men dog koncen-
treret, stemning i dommerburet. Bedst 
som alle synes de har styr på det hele, er 
der 4 kampe der bliver færdige, og nogle 
kampe der låser fordi spillerne enten lige 
har spillet eller allerede spiller på en anden 
bane.  Samtidig er der én der spørger om 
en ny makker kan findes, da hans er skadet, 
og en anden vil gerne lige vide, hvem der har 
vundet pulje 2. Så er der brug for overblik og 
koncentration indtil alle baner er i gang igen 
og tidsplanen kan overholdes.

Først på aftenen kunne vi se en ende på det. 
Men da havde mange også været i gang i 
12-14 timer. Hjem til en nat i dynerne - og 
derefter i gang igen søndag, hvor semifina-
ler og finaler skulle afvikles.

Vi startede uden lyd i højttalerne, så udkald 
skete uden mikrofon i første runde. Der-
næst var der en dommer der måske sad 
fast i sneen - han dukkede i hvert fald ikke 
op. Og endelig en tællerstol der var så lede-
løs, at dommeren nægtede at kravle op på 
den. Der var brug for improvisation og godt 
humør. Men det lykkedes at afvikle alle 36 
kampe om søndagen og få uddelt 40 præ-

mier, hvor Anne holdt det store overblik og 
lod spillerne vælge selv blandt de fine ting 
hun havde fået fra vores sponsor RSL. 

Det lykkedes at få sluttet i en tid så jyderne 
kunne nå Jylland i rimelig tid, franskmæn-
dene nåede deres fly i Kastrup, og bornhol-
merne fandt færgen hjem til Bornholm. 

Til alle hjælperne ved dommerbordet: En 
stor tak, og også en stor tak til de mange 
tællere som ydede en kæmpe indsats lør-
dag med at tælle ikke mindre end 162 kam-
pe - godt hjulpet af Annes slikskål og tæller-
tiere, som blev uddelt som tak for hjælpen.

Lørdag d. 21. januar går det løs igen, når vi 
byder indenfor til Danske Bank cup. Skulle 
du have lyst til at blive en del af fællesskabet 
omkring dommerbordet så siger du bare til 
på ungdom@badminton-vb.dk. Vi kan altid 
bruge flere hænder.

Siv Jønsson

En turnering set fra dommerburet
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Ungdomsafdelingen

”Dem med rødt på løber nu……” råber Tinna 
ud over hallen. Alle kigger ned ad maven, 
overvejer et kort øjeblik - og så spurtes der 
ellers af sted. 

Det er lørdag tidlig formiddag, og der er 
Miniton i hal 2. Nogle har far eller mor ved 
hånden - andre har placeret far eller mor på 
bænken, mens de selv løber af sted. Fælles 
for dem alle er, at de er mellem 3 og 7 år, og 
netop er startet til Miniton. 

Der leges, grines, pjattes, instrueres og 
kæmpes på livet løs. Efter løbe-legene fin-
des ketsjerne frem. Klubben har til formålet 
anskaffet mini-ketchere og diverse andre 
remedier, som kan bruges til at lege bad-
minton ind i børnene. Nogle spiller med al-
mindelige fjerbolde, andre med balloner.

Vigtigst er at få gang i de rigtige bevægel-
ser - og opleve succes. Det er langt sjovere 
at ramme ballonen 5 gange end at slå forbi 
den lille bold med fjer på 10 gange.

Mor eller far er naturlige deltagere. De 
hjælper i legene, og når der skal spilles med 
ketcher og bold, er det den voksne, der ka-
ster bolden over nettet og hen til barnet.

Tinna og Christian instruerer tålmodigt 
både børnene i, hvordan ketsjeren skal 
holdes og hvordan armen skal svinges. For-
ældrene får vist, hvordan de skal kaste, så 
bolden bliver så nem at ramme som muligt. 
Det er nemlig ikke ligegyldigt om bolden 
kommer flyvende i en blød bue, eller om den 
kommer højt op i luften og falder lodret ned. 
Den første er klart nemmere at ramme end 
den sidste.

Nogle af børnene rammer fjerbolden næ-
sten hver gang - hos andre breder det sto-
re smil sig når det endelig lykkes at ramme 
den helt rigtigt. Men fælles for dem alle er, 
at det er en fest at have lokket mor eller far 
med i hallen en tidlig lørdag formiddag - til 5 
kvarter med kvalitetstid, fysisk aktivitet og 
glade smil. 

Hvem ved - måske er det vores næste Kas-
per Ipsen eller Tine Baun, der denne lørdag 
med den røde trøje løber af sted og forsø-
ger at slippe forbi Tinna, inden hun fanger 
dem. Sikkert er det, at Miniton giver bør-
nene en god start på deres idrætsliv, som 

måske og forhåbentligt også kommer til 
at foregå i Værløse Badminton de næste 
mange år.

Vi har været i gang i en måned og har nu 
14-15 spillere på holdet. Og det er jo ikke 
så ringe i en tid hvor inaktive børn fylder i 
medierne.  

Der er plads til flere – og har I fået mod på 
at være med, så mød op lørdag kl. 9.30 og 
oplev glade stemmer, sved på panden og 
fuld koncentration, når den svære kunst 
at ramme fjerbolden udfordres for første 
gang.

Miniton

Idéoplæg   

logodesIgn   

BrevlInIer   

InvItatIoner   

Brochurer   

MagasIner   

posters   

skIlte   

annoncer   

nyhedsBreve   

portrætter

IMagesFoto

produktFoto

WeBdesIgn

www.hourdesign.dk    

info@hourdesign.dk

+45 2848 3204
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Ungdomsafdelingen

Dette er ved at være en årlig tilbageven-
dende begivenhed i Værløsehallerne. Kon-
ceptet er følgende:  

Klassen stiller med et eller flere hold, som 
læreren har lavet jævnbyrdige hjemmefra. 
På hvert hold deltager fra 6 til 8 spillere, 

hvor den ene halvdel helst er drenge og den 
anden halvdel piger. Der spilles efter følgen-
de mønster: to pige- og to drengesingler, to 
mixdoubler og en pige- og en drengedouble. 
Læreren stiller holdet op efter styrke, og 
således at hver spiller får max to kampe.

Frokosten spises, når holdet ikke spiller. 
Hver enkelt spiller skulle gerne få mellem 6 
og 12 kampe på dagen. Kampene spilles på 
tid, 10 minutter, og der tælles efter badmin-
tonreglerne. Elever der ikke er i kamp hjæl-
per evt. som dommer og med at fortolke 
regler, hvis enkelte elever har svært ved at 
finde ud af streger, opstilling eller tælling 
under spil.

Vi satser ikke på at finde en vindende klas-
se, så der er ingen finalerunde. Der spilles 
under hele stævnet mod tilfældige hold, 
men vi tæller resultaterne op, så der findes 
vindere af de enkelte holdkampe. 

18 hold tilmeldte sig, og der blev spillet og 
kæmpet på livet løs al den tid, stævnet va-
rede. Ja temperaturen i hallen steg fra 18 
til 24 grader, så der blev virkelig gået til den, 
og alle så ud til at have en god aktiv dag med 
badminton.

Søren Fuursted

Badmintontræf for 4. klasser 
i Værløsehallerne onsdag den 3. november fra klokken 9.00 til 14.00
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Veteranafdelingen

Nyt fra Veteranerne
Opstartsturnering
Igen i år gennemførte Veteranafdelingen den interne opstarts-
turnering, som går under navnet ”makker som modstander”. Man 
spiller hele tiden mod den samme ”makker”, men får nye samspil-
lere for hver runde. Der spilles på tid, hvor det gælder om at score 
så mange point som muligt. Det giver nogle sjove og lige kampe 
og masser af intensitet – især når man skal finde ud af på hvilken 
bane, man skal spille i den næste runde.

I år blev turneringen afviklet den 15. september med deltagelse af 
18 spillere. På damesiden var der tæt opløb mellem Lone Peder-
sen, som vandt med 174 point, mens Naja Panduro blev nummer 
to med 173 point. På herresiden blev Anders Christensen en ret 
klar vinder med 186 point, mens Flemming Badino og Niels Klem 
måtte dele andenpladsen med 170 point.

De to vindere modtog hver et gavekort til Værløse Bio.

Holdturneringen 
Veteran 1 i eliterækken
VET 1 har lagt rigtig stærkt ud i denne sæson med fire sejre på 
stribe. Især sejrene på 6-5 mod SB 50 Ishøj og på imponerende 
8-3 på udebane mod Lillerød er værd at nævne. VET 1 fører elite-
rækken og har mødt de stærkeste hold, så det ser meget lovende 
ud for en rigtig god placering i denne sæson. 

Veteran 2 i mesterrækken
VET 2 er rykket ned i mesterrækken i denne sæson, og det har 
været godt for resultaterne. Holdet har indtil nu vundet 3 ud af fire 
kampe og tabt en enkelt med 5-6. VET 2 fører rækken à point med 
Nykøbing Sjælland, som vi skal møde i næste kamp. Det ser godt 

ud for det videre forløb, og der er en vis chance (eller nogen vil  
måske mene risiko) for, at holdet igen kan rykke op i eliterækken.

Veteran 3 i A-rækken
VET 3 har fået en blandet start med 2 sejre og to nederlag. Vi 
lagde stærkt ud med en 10-1 sejr over Høng 1 og har vundet 8-3 
over TBK Birkerød 1. Desværre er det blevet til nederlag mod Fre-
derikssund og Havdrup, som hører til de bedste hold i rækken. 
VET 3 ligger midt i rækken med gode muligheder for at slutte over 
stregen, der giver adgang til oprykningsspillet.

Veteran 4 i +50-mesterrækken
I modsætning til sidste år har ellers suveræne VET 4 fået en lidt 
blandet start i år. Vi lagde ud med sejre på 7-4 over Hillerød 3 og 
imponerende 10-1 over Køge, men så fulgte et nederlag til Team 
Roskilde 3 på 7-4. Holdet ligger lige nu på 2. pladsen i rækken efter 
Humlebæk, men stillingen forstyrres lidt af, at holdene ikke har 
spillet lige mange kampe. Det bliver spændende at se, om holdet 
kan forsvare titlen som Sjællandsmester, som blev vundet i over-
legen stil i sidste sæson.

Veteran 5 i +50 (6+2)
Det blev for stor en mundfuld for veteranafdelingen at bemande 
fem hold. Vi har været hårdt ramt af skader, og veteranafdelingen 
har derfor besluttet at trække holdet, da det blev mere og mere 
vanskeligt at stille hold. Inden da nåede holdet at spille uafgjort 4-4 
mod Nykøbing Sjælland 2 i en holdkamp, hvor vi fik god hjælp fra 
klubbens motionister. 

Jeanet Errebo Larsen
Veteranudvalget

Åvej 40, 3500 Værløse, Tlf.: 4498 7888, Fax: 4498 6302, Web:  www.bmvvs.dk, E-mail:  bm@bmvvs.dk

Vi udfører alt byggeri
og renovering inden for:

•	 Total-	og	hovedentreprise
•	 Fagentreprise	og	partnering
•	 Projektstyring
•	 Serviceopgaver,	tømrer/snedker
•	 Gulv-,	maler-	og	murerarbejder
•	 Inventarproduktion	og	montage

Ellekær	14	,	2730	Herlev
Tlf.:	44	94	11	66				|			Fax:	44	94	11	45
info@jonsson.dk			|			www.jonsson.dk

Teleparken
Hovedentreprise	-	Nybyg
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Veteranafdelingen

Meget, meget tidligt søndag morgen tog vi 
til Kastrup og fløj til Dublin. Flyveturen gik så 
hurtigt, at flyet måtte vente ½ time på at 
komme hen til ankomsthallen. Hurtigt igen-
nem og ud til busserne. Klar til at køre, men 
nej vi måtte vente på en, der ikke kunne få 
sin bagage. 

Endelig af sted. 1 time senere var vi i Dun-
dalk, og de første blev sat af. Vi kunne nu 
se vores hotel, men bussen vendte og kørte 
op i bjergene og satte 2 af. Videre rundt til 
flere hoteller, hvor nogle få blev sat af. Først 
nu kørte vi tilbage til Dundalk og vores ho-
tel, hvor alle de resterende skulle af. Der var 
nu gået 4 timer, siden vi landede og endnu 
længere, siden vi spiste, så alle var trætte 
og sultne, og der var snart afgang til åb-
ningsceremonien. Da vores værelser ikke 
var klar, kastede vi os over cafemaden. Vi 
nåede ikke den officielle åbning.

Kl. 19 bus til hallen, hvor Danmark havde 
træningstid, 20-30 minutter til hver, og kun 
denne ene gang. Hallen lå ret langt fra alle 
hoteller, så der var bus, men kun 2 – 3 af-
gange, så i stedet for at gå og vente tog man 
ofte en taxa. Hallen var en stor indendørs 
fodboldbane, der kun var næsten færdig. 
Baner var duge lagt på betongulv, og lyset 
inde over banerne. Det kunne have været 
værre, men det var ikke den standard, vi er 
vant til i Danmark.

Mandag var vi i hallen for at heppe på dan-
skerne, og det gik fint over hele linjen. Tirs-
dag skulle jeg spille mixdouble i +60-rækken, 
men min makker var blevet syg, så vi måtte 
trække os. Onsdag skulle Knud D fra Lyngby 
og jeg endelig i kamp. HD mod de irske me-
stre, men det gik fint.

Vi tog sammen med nogle danskere på 
sightseeing i bjergene og over til Nordir-
lands grænse. Utrolig flot tur i det grønne 
land i høj, klar sol.

I kvartfinalen ventede et af de stærke engel-
ske par, og efter en lang, tæt og spænden-
de kamp måtte vi se os slået 22-24, 21-18, 
22-20. ØV!

Helle Stæremose stillede op i +35-rækken 
sammen med Jesper Hermansen fra Lille-
rød. De var lidt uheldige med lodtrækningen 
og tabte i 2. runde til de senere sølvmedal-
jevindere fra England. I damedouble spil-
lede Helle sammen med Pernille Strøm fra 
Skovshoved. De nåede frem til kvartfinalen, 
hvor de tabte til et tysk par.

Byen havde her og der plakater om EM, og 
flere butikker havde udsmykket deres om-
givelser og vinduer med tema om de delta-
gende lande. Flot. I mange butikker kunne 
vi få rabat, og vi afprøvede også flere re-
stauranter.

Vi tog en ekstra dag i Dublin, da vi ville ople-
ve irsk pub med live musik. Søndag tog vi på 
sightseeing og om aftenen på Temple Bar. 
Dublin er en dejlig by, som jeg godt kunne 
besøge en anden gang.

Søren Fuursted

EM for veteraner  
i IRLAND 26. – 30. september 2010 

Søren Fuursted (nr. 2 fra højre) og tre andre 

danske deltagere.

Oriel Park Hallen i Irland, hvor EM blev afholdt

”Den der stjæler fra Hallerne – stjæler fra os alle sammen!
Hjælp os med at være opmærksomme.”
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Motionistafdelingen

Motionisternes nytårsspil 
Den 2. januar 2011 kl. 13. byder vi igen velkommen til motionister-
nes nytårsturnering. Vi spiller alle mod alle i puljer – på tid. Det er 
sjovt og hyggeligt, og efter et par timers spil er der fællesspisning 
i hallens café. Her vil resultaterne af dagens kampe blive offentlig-
gjort.

Medbring hat – det være sig sommerhat, bøllehat, nissehue, nyt-
årshat eller din tantes aflagte paryk – for i år gives der ekstra bo-
nuspoint til spillere, der bærer hat til kampene. Anden kreativ be-
klædning end det sædvanlige elastiske sportsdress vil naturligvis 
også blive præmieret! Sidste frist for tilmelding er 14. dec. 2010

Motionistturneringen
Motionsturneringen er kommet godt i gang. Hold A og hold C fører 
med henholdsvis 5 og 4 point, i bunden ligger hold B, D og F. Re-
sultater, stilling i turneringen, holdoversigt og vente/reserveliste 
bliver løbende opdateret på hjemmesiden, så følg med her.

Desværre har der været en del afmeldinger til turneringen, som 
har givet holdlederne en del udfordringer med at skaffe afløsere. 
Tak til holdlederne for denne indsats.

Er du motionistspiller, har du lyst til at spille nogle sjove kampe 
med andre motionister af samme styrke, så skynd dig at melde 
dig til vente/reservelisten. Husk, at vi igen i år holder fælles afslut-
ning for motionistturneringen søndag d. 3. april 2011. 

Vores hold i DGI’s turnering 
Vi har desværre været nødt til at trække VB4 i Serie 3.
Vi har stadig 7 hold, og de klarer sig rimeligt:
- VB6 ligger pt. nr. 1 i deres pulje
- VB7 ligger midt i puljen
- VB2, VB3 og VB8 ligger i nederste halvdel
- VB1 og VB5 ligger pt. sidst i deres respektive puljer

Det bliver spændende at se, om det måske bliver til oprykning for 
VB6, og om resten af holdene kan holde fast og undgå nedryknin-
ger.

Fællesspil
Fællesspil for motionister er stadig en stor succes. Status for de 
enkelte spil.
Søndag 18.-19.30. Ledige pladser. Kontaktperson Rikke Budden
Onsdag 18.-19.15. Alle pladser optaget kort venteliste. Kontaktper-
son Ann-Lis Gregersen
Onsdag 19.15 – 20.30. Alle pladser optaget, ingen nævneværdig 
venteliste. Kontaktperson Ann-Lis Gregersen

Landsdelsmesterskaberne
D. 08-09. jan. 2011 er Værløsehallerne atter rammen om DGI 
landsdelsmesterskaber for motionister. Vi håber selvfølgelig på 
stor deltagelse af spillere fra Værløse sidste frist for tilmelding 
09.dec. 2010. Er du ikke blevet tilmeldt, er der altid brug for re-
server. 

Pool-cup
Den traditionsrige Pool-cup finder sted d. 05-06. marts. Invitation 
og tilmeldingslister kommer i starten af det nye år, så hold øje med 
opslagstavlen og hjemmesiden.

Klubmesteskaber
Motionistudvalget er i fuld gang med at planlægge klubmester-
skaber. Vi gentager succesen fra sidste år med tilmelding uden 
makker, tildeling af makker vil ske ved lodtrækning. Dato for klub-
mesterskaber er ons. 6. april samt lør. 9. april, hvor vi slutter af 
med årets motionistfest.

Vigtige datoer
02. jan. 2011 Nytårsturnering
08-09. jan. 2011 Landsdels mesterskaber 
05-06. marts Pool-cup
03. april afslutning motionistturneringen.
06 + 09 April. Klubmesterskaber og fest

Aflyste banetider pga. turneringer
05. jan Fællesspil kl. 19.15
09. jan. 2010 bane 9-11
06. marts 2010 bane 9-11

Lene Lund Clausen
Motionistudvalget

Nyt fra Motionisterne
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Motionistafdelingen

”Den der stjæler fra Hallerne – stjæler fra os alle sammen!
Hjælp os med at være opmærksomme.”

Over 35 år se her!
KLUBMESTERSKABER for PENSIONISTER, MOTIONISTER og klubbens øvrige spillere 

Alle skal være fyldt 35 år inden 1. januar 2011
Er du medlem af Værløse Badminton og fyldt 35 år inden 1. jan. 2011,  

kan du deltage i klubbens mesterskaber for over 35-årige.

HD og DD spilles mandag d. 3. januar kl. 18.00 – 22.30
HS, DS og MD spilles onsdag d. 5. januar kl. 19.15 – 22.30

Finaler spilles så vidt muligt fredag d. 7. januar kl. 17.00 – 19.00

Der garanteres mindst 2 kampe i alle kategorier, man tilmelder sig.  
Hvis der er mange tilmeldinger, laves 2 rækker.

Pris pr. kategori for deltagelse: 20 kr. der betales før første kamp.
Der udleveres max. to bolde pr kamp.  

Program udsendes elektronisk senest søndag d. 2. januar om aftenen.

Tilmelding til klubmesterskaber for over 35-årige sendes senest tirsdag den 21. december 2010 til:  
lionel_kuhlmann@hotmail.com skriv i emnefelt: 35+

Deltager du i fællesspil eller -træning, vil der være lister, du kan skrive dig på.
Skriv dit navn, hvilken kategori du vil deltage i, og hvem du spiller sammen med.  

Har du ingen makker, prøver vi at finde en til dig.

Mvh. turneringsudvalget
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Pensionisterne

Den 22.-23. september havde DGI Nord-
sjælland arrangeret en bustur til Ellerau en 
forstad 25 km nord for Hamborg med Erik 
Ravn som rejsefører. Formålet var dels at 
spille badminton med spillere fra klubben i 
Ellerau og dels lidt sightseeing i Hamborg. 
Det var en fin tur i et dejligt efterårsvejr 
med deltagere fra hele Nordsjælland heraf 
var 12 fra Værløse. Efter bustur og indlo-
gering i 2 hoteller var der boldspil først 
med ”os selv” og efter arbejdstids ophør 
med vore tyske værter. Det viste sig, at 
de var noget yngre end os, men der blev 
mange gode kampe med en tysk makker 
eller modstander. Det blev sent inden det 
var tid til bad og aftensmad på hotellet, 
hvor også de tyske spillere deltog. Billeder 
fra vort spil i Ellerau kan ses på klubbens 
hjemmeside www.scellerau.de . Hjemturen 
gik over Hamborg med tid til frokost og en 
tur rundt i byen.

Den 4. oktober blev det tidligere omtalte 
kursus i livreddende førstehjælp afholdt. 
Sygeplejerske Karen Bruun fra Hjertefor-
eningen var instruktør. De godt 3 timer 
med instruktion og selvtræning var vi alle 
13 enige om var rigtig gode. Vi føler os nu 
alle fornuftigt rustet og ikke skræmte. Vi 
er bevidste om, hvad der skal gøres i situa-
tionen. Pengene fra kommunen strækker 
til endnu et kursus, der vil blive afholdt for 
en ny gruppe i januar 2011. 

Den 25. oktober var der jo ekstraordinær 
generalforsamling i klubben. Der skal ikke 
her tages stilling til de uenigheder i besty-
relsen, der har ført til nyvalg af formand 
og næstformand. Det har man kunne læse 
om andetsteds. Men der er grund til at 

byde klubbens nye formand Jeanet Errebo 
Larsen velkommen. Det der, synes jeg, var 
værd at bemærke i den afsluttende del af 
generalforsamlingen, er den positive ind-
stilling, der er fra bestyrelsen og personer 
omkring bestyrelsen, til, at klubben også 
fremover skal fungere i den gode ånd, man 
møder overalt.

Der var Ældre Træf i Frederikssund den 17. 
november med mere end 80 deltagere fra 
Nordsjælland, og hvor vi var 18 fra Vær-
løse Badminton. De har også rigtig fine 
faciliteter i Frederikssund Hallerne. Der 
var også denne gang vindere fra Værløse 
i flere rækker. I damedouble 60 C med 6 
par i rækken vandt Susanne Leidersdorff 

og Anne-Mari Sandal i finalen over et andet 
par fra Værløse Hanne Guldberg og Anitta 
Neibuhr. Herredouble 68 B rækken med 7 
deltagende par blev vundet af Ullrich Gel-
lendin og Freddy Nielsen. Og i mixed double 
68 B, hvor der var hele 13 deltagende par, 
blev Helle Toxværd og Ullrich Gellendin nr. 
2 i rækken. Igen et fint NGI Nordsjælland 
arrangement med afsluttende frokost og 
fællessang.

Og så nærmer sig årets julearrangement, 
der - når dette læses - er blevet godt at 
mindes. God jul.

Ole Jøns

Nyt fra pensionisterne

Sygeplejerske Karen Bruun demonstrerer brugen af en hjertestarter.

Kollekollevej 2-4

ADVOKATFIRMAET
ULRIK MØLLER

Bymidten 36 D
3500 Værløse

Centrumgade 8
2750 Ballerup

Søborg Hovedgade 201, 2
2860 Søborg

Adv. Ulrik Møller (H)

Adv. Nete Dahl-Sørensen

Tlf. 44 48 11 00  Fax 44 48 28 48

 

advokat@ulrikmoller.dk
www.ulrikmoller.dk

Adv. Eivind Gormsen (H)

FJERNVARME - en ren fordel

VÆRLØSE VARMEVÆRK
Klostergårdsvej 59
Tlf.: 44 48 25 47
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POL-Hjørnet

POL-Hjørnet er den faste spalte, hvor vi giver en lokal politiker mulighed for at ytre 
nogle idrætspolitiske synspunkter, som kan være i medlemmernes interesse at ken-
de. Denne gang synes vi, det kunne være spændende at høre, hvad et af vore egne, 
aktive medlemmer, Per K. Larsen, der også sidder i Byrådet, mener om at være aktivt 
medlem i VB og samtidig sidde i Byrådet og varetage idrætspolitiske interesser. Per 
K. Larsen er psykolog og bor i Jonstrup.

Fra Badminton 
til Byråd
Redaktionen har spurgt, hvor-
dan det er at komme i Byrådet, 
når man samtidig er medlem 
af Værløse Badminton?

Jeg har været medlem af Bad-
mintonklubben siden 1987, 
kom i Byrådet for Socialdemo-
kraterne januar 2010, og blev 
medlem af Kultur-, Idræt- og 
Fritidsudvalget, som blandt 
meget andet har Værløse Bad-
minton på dagsordenen. 

Det er måske nærliggende at spørge, om det giver interessekon-
flikter og inhabilitet at være medlem i både Badmintonklub og By-
råd? Det kan det sikkert gøre, og hvis det opstår, er det klart, 
at det hører med til ansvaret som Byrådspolitiker selv at gøre 
opmærksom herpå. Men det er ikke sket endnu.

Derimod har der været rig lejlighed til at trække på erfaringerne 
fra klublivet om, hvor vigtigt det er at finde den rigtige balance i 
samspillet mellem kommune og foreninger. At initiativerne helst 
skal komme fra foreningerne, og at kommunens rolle mest er at 
lytte, gå i dialog og skabe rammer for et godt og aktivt forenings-
liv. At en kommune ikke skal gå for langt foran og skabe store 
drømme og udgiftskrævende idrætsanlæg, som mangler lokal 
forankring. 

Som aktiv motionist har jeg i den grad glæde af at være medlem af 
og at deltage i de mange forskellige aktiviteter, som Værløse Bad-
minton inviterer til: træning, fællestræning, turneringer, amts- og 
motionisthold og sociale sammenkomster. Bag alt dette gemmer 
sig et stort engagement fra de mange mennesker, som går med i 
bestyrelse, udvalg, afvikler turneringer osv. Alle, som for en del år 
siden var med til at bygge hallerne og siden udviklede store afdelin-
ger for både børn, unge og voksne, motionister og elite. 

Jeg har spillet badminton, før jeg kom til Værløse, men ikke i en 
klub med så megen kraft og evne til at udvikle sig. Ind i mellem kan 
man godt som menigt klubmedlem fornemme konflikterne, som 
også hører med til udvikling, men heldigvis: Der er hele tiden en 
stor overvægt af fornuft og et fælles ønske om at bevare det væ-
sentlige: Klubben og glæden ved at dyrke sporten.  

Lad mig nævne to eksempler: Motionistholdene som mødes i 
interne turneringer, hvor et udvalg gennemfører turneringen 
og rangerer os fra 1 – 12, så vi hele tiden spiller med andre på 
samme niveau og kan konkurrere, som om det hver gang gælder 
Verdensmesterskabet. Og Eliteholdet, der er blandt de bedste i 
Danmark og har rigtige verdensmestre, som ikke bare kommer 
flyvende til turneringer, men er med i træning og klubliv. Begge 
dele kræver en stor, frivillig og ikke altid lige taknemmelig indsats, 
som fortjener stor anerkendelse og opbakning. Også fra kommu-
nens side.

Til sidst noget der ikke er til at komme uden om: Økonomi. Det er 
jo ikke nogen hemmelighed, at sammenlægningen i Furesø mel-
lem Farum og Værløse var et tvangsægteskab, hvor medgiften 
var både negativ og giftig. Det er heller ingen hemmelighed, at der 
var betydelige driftsunderskud og meget splittelse i Byrådet, indtil 
vi fik nyt flertal og ny borgmester i januar 2010. Det er lykkedes 
at rette op på driften og skabe enighed. Men vilkårene for afvik-
ling af gælden på 3 milliarder, som Brixtofte efterlod, er stadig 
ikke forhandlet på plads. Kommunernes rammer beskæres også, 
generelt set. Jeg kan derfor desværre lige så lidt som andre sige 
noget sikkert om kommunens muligheder for den fortsatte støtte 
til foreningslivet. Men jeg kan sige, at vi gør meget ud af at leve op 
til det, vi lovede før valget: at skattekronerne bruges intelligent 
og effektivt, og at der ikke kommer ændringer uden åbenhed og 
dialog.    

Jeg ser frem til mange år endnu som medlem. Det er menings-
fyldt, men ikke sundt at sidde i et Byråd med de mange møder, 
stress, snak, papirer og for lidt bevægelse. Der er fortsat god 
brug for timerne med sport og gode venner i badmintonhallen.  

Per K. Larsen 
Byrådsmedlem og VB-medlem

Det POLITISKE ord er dit

Per K. Larsen
Byrådsmedlem og VB-medlem 
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Udtrykket ”blandet start” kan let få en lidt negativ klang. Men i 
ordets egentlige forstand dækker det efterårets forløb ganske 
godt. Med undtagelse af 4. holdet har alle de øvrige hold fået 2 
sejre og 2 nederlag i de fire første runder. 

2. holdet stabiliserer sig i 1.  division
Efter den voldsomt hårde og dramatiske sæson i fjor, hvor 1. di-
vision var historisk stærk, så er der blevet lidt mere ”luft” i dette 
års række. De første 4 runder har vist, at der er visse hold, som vi 
har rigtigt gode muligheder for at distancere, så længe vi har fuldt 
fokus og respekt for opgaverne.

Det gjaldt bl.a. i 1. runde mod oprykkerne fra Fredericia – en kamp 
hvor specielt vores to mixer og to damedoubler satte sig igennem 
med klare 2-sæts sejre og i det hele taget gav løfter om, at vi her 
har fire kampe, som vil være rigtigt skarpe mod langt de fleste 
hold. Da vi samtidig vandt 3 herresingler, var grundlaget for sejren 
lagt, og med sejr i to herredoubler endte det med 9-4.

Oktoberkampen hjemme mod et stærkt Randershold viste sig at 
blive efterårets mest spændende dyst. Det startede fint med 2-2 
i første runde, hvor Mark-Phillip Winther/Amalie Fangel og Tinna 
Helgadottir vandt sikre sejre i 1. mix og 1. damesingle. Vi var endda 
tæt på yderligere gevinster, da både 2. damesingle og 2. mix blev 
tabt knebent i tre sæt – sidstnævnte kamp med 23-25. Da Niklas 
Hoff så lavede årets vel nok største overraskelse og slog Martin 
Bille i 1. herresingle, mens Michael Christensen og Dennis Prehn 
sikkert vandt 3. og 4. singlen, så det rigtig godt ud inden dame-
doublerne.

Her sørgede 1. doublen med Amalie Fangel og Maria Alm for en 
6-4 føring. Men så kom Randers ellers kørende med tre stærke 
herredoubler, og én efter én måtte Værløseparrene give sig, for 1. 
og 3 doublens vedkommende efter tre sæt.

Det var en rigtig god holdkamp mod et rigtig stærkt hold – men 
brandærgerligt at tabe den, specielt fordi vi tabte alle 5 tre-sæt-
tere og ikke rigtig var i problemer i nogen af de kampe, vi selv 
vandt.

De to runder i november resulterede i et nederlag og én sejr. 
Først var vi på udebane mod det suveræne tophold AB Århus, hvil-
ket med afbud fra Amalie Fangel lignede en umulig opgave. Men vi 
klarede et hæderligt 4-9 nederlag, ikke mindst i kraft af en fanta-
stisk start, hvor det denne gang var Rene Mattisson/Maria Alm 
og Josephine Van Zahne, der i hhv 2. mix og 2. damesingle sørgede 
for uafgjort 2-2 i den meget svære 1. runde. Kampen som helhed 
viste, at et point bestemt ikke ville være uden for rækkevidde, hvis 
vi var i stærkeste opstilling. 

Takterne fra den kamp blev effektfuldt videreført til den efter-
følgende hjemmekamp mod Højbjerg, der blev sendt hjem med 
en øretæve på hele 11-2. Det bragte os op på 4. pladsen med 7 
points for 4 kampe og en ganske betryggende afstand til de to 
nederste pladser.

3. holdets vanvidspulje i 3. division
Efter at have misset oprykningen med smallest mulig margen i 
fjor, er målsætningen i år – ikke mindst på baggrund af den meget 
stærke og brede pigeside – igen at spille med om oprykningen. 

Holdturneringen:
Et efterår med lidt af hvert

Amalie Fangel, www.fjerbolden.dk

Josephine Van Zaane, www.fjerbolden.dk

René Mattisson og Maria Alm, www.fjerbolden.dk
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Lodtrækningen har imidlertid budt på en pulje, hvis lige vel ikke 
nogensinde er set i 3. divisionsregi. Hold som Lillerød 2, Skovsho-
ved 2, Hillerød og Holte har alle indiskutabelt 2. divisions niveau/
potentiale. Med Lyngby og vores eget 3. hold som to af de øvrige 
kombattanter, er vi pt. i gang med en historisk hård kamp i be-
stræbelserne på at komme op.

De fire første runder er ikke gået helt som håbet. Kampen mod 
det ene af de to bundhold, Frederiksberg, gav ganske vist den ven-
tede sejr på 10-3. Men i alle tre kampe mod de direkte konkur-
renter til topplaceringerne, er vi hver gang endt med at mangle én 
kamp i at kunne kalde det en succes.

Det gjaldt bl.a. den første hjemmekamp mod Lyngby – en kamp 
hvor vi lå til at vinde rigtig mange kampe med piger i, men tilsva-
rende tabe en del herrekampe. Sådan gik det også, men undervejs 
i herresinglerne havde vi faktisk mulighed for at lukke kampen, da 
både Peter Thorberg og Mathias Rud var i ombolde i 3. sæt, men 
uden at vinde. Det stod 5-5 inden herredoublerne, der alle gik i tre 
sæt. Det lykkedes dog at vinde de to af dem og dermed forhin-
dre et nederlag. Men i den store sammenhæng lignede de 7-6 en 
kamp for lidt.

Det gjorde et 6-7 nederlag i den efterfølgende hjemmekamp mod 
Lillerød 2 også, selvom holdet her spillede deres vel nok bedste 
kamp mod et meget, meget stærkt mandskab. Det så ellers rigtig 
godt ud, da vi i kraft af sejr i 3 herresingler bragte os på 6-4 inden 
herredoublerne, som også denne gang alle gik i tre sæt. Men Lil-
lerøds store styrke i denne kategori fornægtede sig ikke, og trods 
flere matchbolde i 1. doublen, stod vi alligevel til sidst med tre ne-
derlag og 6-7 i en kamp, hvor bare to points ville have været godt.

Vi var derfor under pres før udekampen i Hillerød – som blev end-
nu en topspændende match, desværre endnu en gang med en 
sejr for lidt. Som mod Lyngby og Lillerød stod det 5-5 inden herre-
doublerne – og da det kun lykkedes at vinde 3., tabte vi for anden 
gang i træk med 6-7.

Næste kamp mod Holte bliver nu absolut vital: Taber vi den, kom-
mer vi til at kæmpe for overhovedet at blive blandt de fire første, 
der går i oprykningsspillet. Kan vi derimod tage 3 points, vil vi læg-
ge os lige i baghjulet på de to tophold med mulighed for at overhale 
et af dem senere på sæsonen.

4. holdet på flot 2. plads i Danmarksserien
Også 4. holdet er kommet i en uforholdsmæssigt stærk pulje – 
men efter fire kampe, hvor vi har mødt alle topholdene, ligger vi på 
en meget flot 2. plads, kun et point efter førerholdet Skovshoved 
3. Netop Skovshoved har som de eneste fået skovlen under os, 
da de i absolut stærkeste opstilling sendte os hjem med et 4-9 
nederlag, som der ikke var så meget at sige til. 

Men de tre andre kampe er alle blevet vundet med 8-5 hjemme i 
egen hule. Nøglen til disse sejre har været vores store styrke på 
pigesiden. Ud af 18 kampe med piger i mod disse tre hold har vi 
kun tabt én – og selvom vi tilsvarende har været under pres på 
herresiden, så er det altså hver gang lykkedes at finde 2-3 kampe, 
som har givet det sidste bidrag til de magiske 8 kampe.

Med det tilbageværende program kan man ikke udelukke, at holdet 
kan komme helt til tops i puljen. Men en evt. oprykning er afhængig 
af, om 3. holdet kan præstere noget tilsvarende i 3. division.

Kostbare afbud på 5. og 6. holdet
5. og 6. holdet i hhv. Sjællandsserien og serie 2 har i de fire første 
runder flere gange måtte betale prisen for nogle kostbare afbud.

For 5. holdets vedkommende gjaldt det især 2. og 3. runde mod 
to af de formodede tophold, Nivå og Blistrup. I Nivåkampen vandt 
vi alle 6 kampe med piger i, men 2 afbud i toppen af herresiden 
var stærkt medvirkende til, at vi tabte alle 7 rene herrekampe og 
dermed holdkampen med 6-7. I Blistrup var det damer, vi manglede 
– og derfor kunne vi trods en generelt god indsats deroppe ikke 
forhindre et 4-9 nederlag.

De to øvrige kampe mod Herlev og Stenløse har dog givet fuldt 
udbytte. Kan vi stille stærkest op og vinde nøglekampen mod Lil-
lerød 4 i den første decemberrunde, sikrer vi formentlig pladsen 
i oprykningsspillet.

For 6. holdet har afbudssituationen haft endnu mere direkte be-
tydning. I de to første runder måtte vi stille op med kun 8 spillere, 
idet vi den ene gang manglede to herrer, og den næste gang to da-
mer. På trods af at holdet dermed var bagud 0-3 fra start begge 
gange, lykkedes det alligevel at hive et point hvert sted, da vi kun 
tabte to gange 6-7. Da de to næste kampe med fuldt hold gav fuld 
gevinst, ligger vi nr. 2 i puljen efter 4 kampe.

Sidste seniorhold i rækken er 7. holdet – og også her er det blevet 
til 2 sejre og 2 nederlag indtil nu. De to nederlag har været relativt 
markante – 3-10 mod både Farum og Albertslund – men indimel-
lem er det blevet til en god 8-5 sejr over Ølstykke, og sammen med 
en sejr uden kamp over Fløng-Hedehusene, placerer det holdet i 
midten af rækken.

Samlet set kan man sige, at intet er afgjort, og det er svært at se 
entydige tendenser i ret mange af holdenes rækker. Men at der 
er brug for både store indsatser og stabilt fremmøde til kampene 
fra alle, er ikke til diskussion, hvis vi ønsker at være med, hvor det 
er sjovt.

Værløse Bymidte 23
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1. holdet på 2. pladsen uden nederlag:
Fantastisk sejrsrække i Badmintonligaen
Med farvel til Martin Lundgaard og Mads Kolding forud for sæ-
sonen kunne det umiddelbart synes vanskeligt at gentage sidste 
års flotte bronzemedaljer. Specielt på udebane har vi også været 
meget pressede undervejs. Men bundlinien er ikke desto mindre 
den mest imponerende for holdet i ligaens historie: 7 kampe – 7 
sejre.

Odense – Værløse  3 - 4

Pointtab mod oprykkerne var ikke just den start, vi havde drømt 
om – men som kampen udviklede sig, måtte vi til slut næsten 
være glade for, at vi ikke endte med at tabe kampen.

Medvirkende til problemerne var bl.a., at Tine Rasmussen desvær-
re ikke var kommet sig helt over en belastningsskade i albuen fra 
VM, og hun måtte opgive at fuldføre sin single. Dermed fik Odense 
en uventet sejr i denne kategori. I herresinglerne – som på papiret 
var de to eneste kampe, Odense skulle have en chance i – var både 
Kasper Ipsen og Emil Vind så langt fra deres normale niveau, at de 
to super-oplagte Odense folk, stjerneskuddet Viktor Axelsen og 
israelske Misha Zilbermann vandt meget sikkert og dermed trak 
kampen i Golden Set.

Her modstod vores unge damedouble med Anne Skelbæk og Ma-
ria Helsbøl heldigvis det store pres, som det er både at være favo-
rit og samtidig vide, at et nederlag ville være ensbetydende med 
en fiasko for hele holdet. Ganske vist åd Odenseparret sig alvorligt 
ind på 19-12 føringen til sidst – men et meget vigtigt, hårdt til-
kæmpet og lidt heldigt point bragte dem på 20-17, og de fik siden 
lukket kampen med 21-18.

En lidt hakkende start, som dog gav sejr, var en realitet – og nu 
ventede revanchen for forårets dramatiske bronzekamp mod År-
hus.

Værløse – Århus  5 - 1

Var kampen i Odense en lidt ”tung” affære, så stod der til gengæld 
Værløse fra start til slut på hjemmekampen mod Århus. 

Jan Ø Jørgensen levede ganske vist op til favoritværdigheden med 
en klar sejr over Kasper Ipsen i 1. herresingle – men det blev også 
de eneste sæt Århusianerne overhovedet fik. Anders Kristiansen 
og Rasmus Bonde fik en resultatmæssig god start på holdet med 
en 2-sæts sejr. Vigtigt var det også, at Emil Vind fandt melodien og 
med en fin kamp fik en klar sejr over talentet Morten Brødbæk. 

Århus var på forhånd tippet som en af vores direkte konkurrenter 
om pladserne efter Greve og Skælskør/Slagelse – og de 5-1 gav 
naturligvis troen på, at vi igen i år kunne blande os i den sjove 
ende.

Skovshoved – Værløse  3 - 4

I rammer, der mindede om noget fra dengang ordet Badminton-
liga end ikke var en tanke, spillede 1. holdet en kamp, hvor vi på det 
nærmeste var bagud fra start til slut – undtagen til allersidst, da 
Kasper Ipsen nærmest ene mand sørgede for, at vi slap af sted 
med en 4-3 sejr og dermed fik endnu 2 points til tabellen.

De 4 første kampe bød på 3 mere eller mindre uventede nederlag. 
Det gjaldt bl.a. herredoublen, hvor Peter Mørk og Rasmus Bonde 
overraskende tabte et tæt første sæt mod unge Morten Spuur 
og reserven Peter Hasbak. Og herefter gik det helt galt i andet 
sæt, hvor det blev til bare 9 points. Og det gjaldt mixdoublen, hvor 
Anders Kristiansen fra start var hæmmet af en mindre skade, og 
så kunne modstanderne udnytte den manglende rytme hos ham 
og Karina Sørensen til med en tre-sæts sejr at bringe Skovshoved 
foran 2-0.

Og trængslerne fortsatte. Emil Vind fik det heller ikke til at glide i 2. 
herresingle mod Niels Christian Kaldau, som vandt i tre sæt.  Og 
helt tosset blev det, da Tine Baun højst overraskende tabte før-
ste sæt i damesinglen mod veteranen Mette Vischovich, og Anne 
Skelbæk og Maria Helsbøl tabte et meget skidt første sæt med 
21-10 til veteranerne Mette Scholdager og Pernille Harder. 

At det alligevel kunne ende med en sejr, kan virke mærkeligt. Men 
i hvert fald kom Tine på skinner igen, især i 3. sæt, som hun vandt 

Emil Vind, www.fjerbolden.dk

Anne Skelbæk, www.fjerbolden.dk
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21-5. Og Anne og Maria viste stor moral i et 2. sæt, hvor de var 
bagud hele vejen, men alligevel vandt 21-19 og siden tordnede 
tredje sæt hjem med 21-9. 

2-3 stod det nu – og herfra var det Kasper Ipsens holdkamp. Mod-
standeren Christian Lind var i storform og havde netop været i en 
Superserie kvartfinale. Men det blæste Ipsen højt og flot på, og 
med 21-16 og 21-18 udlignede han først til 3-3 – og derpå vandt 
han Golden Set med 21-17 og gav os en hårdt tilkæmpet 4-3 sejr.

Værløse – Vendsyssel  4 - 2

Den efterfølgende hjemmekamp mod Vendsyssel blev langt fra så 
dramatisk. Ligesom de seneste gæster fra Århus var nordjyderne 
ellers regnet for alvorlige konkurrenter til pladserne i den sjove 
ende. Men de havde problemer på damesiden med bl.a en lang-
tidsskadet Camilla Sørensen, og det gav to meget sikre Værlø-
sesejre i de rene damekampe. I mixen kunne Peter Mørk og Karina 
Sørensen ikke stille meget op mod Thomas Laybourn og Anasta-
sia Russkikh. Ipsen tabte også det klassiske opgør mod hollandske 
Eric Pang, men Emil Vind viste endnu en gang styrke i egen hule og 
vandt i to klare sæt over Kristian Midtgaard.

Aftenens ”gode historie” var 
imidlertid Martin Lundgaard, 
som trådte ind i herredou-
blen sammen med Rasmus 
Bonde, fordi Anders Kristian-
sen fortsat havde problemer 
med skaden fra Skovshoved-
kampen. Den kombination vi-
ste sig i den grad bæredygtig, 
da Simon Mollyhus og den tid-
ligere verdensmester Jonas 
Rasmussen blev besejret i to 
sæt – 30-29 blev det i andet 
sæt. Og dermed var endnu 3 
rare points hjemme.

Gentofte – Værløse  3 - 4

Heller ikke i 3. forsøg lykkedes det at tage alle tre points på ude-
bane. Men endnu en gang viste holdet, at de kan modstå presset 
og hive sejrene hjem, når det for alvor spidser til i den allersidste 
ende.

Efter de første kampe var der ellers ikke noget der tydede på dra-
matik. Ipsen vandt den absolutte nøglekamp over Scott Evans med 
21-18 i tredje sæt, og både Emil Vind og Tine Baun levede op til 
favoritværdigheden og vandt deres singler i to sæt. Med 3-0, en 
åben damedouble og en på papiret sikker herredouble i baghån-
den, lå kampen umiddelbart til højrebenet.

Troede vi! Damedoublen havde bestemt ikke nogen stor dag og 
tabte til Line Isberg/Marie Røpke i to sæt. Chokket kom dog i her-
redoublen, hvor Anders Kristiansen og Rasmus Bonde ellers helt 
planmæssigt vandt første sæt 21-13. Men i andet sæt mistede de 
rytmen, modstanderne fik tro på sagen, og sættet blev tabt 21-14. 
Mentalt var Gentofteparret totalt i teten herfra, og med 21-16 
lavede de kampens overraskelse.

Det resulterede i Golden Set, fordi Peter Mørk og Karina Søren-
sen også havde tabt den svære mixdouble i to sæt. Herefter var 
det så op til Anders Kristiansen og Karina Sørensen at holde 
sejrsstimen. 

Modstanderne var Mikkel Delbo og Marie Røpke, og det blev en 
meget lige affære med en højdramatisk afslutning. Først blev Ka-
rina ved 19-18 offer for en yderst tvivlsom liniedommerkendelse, 
da hendes svipserv blev dømt ude. Da diskussionerne havde lagt 
sig, og spillet kom i gang igen, blev den næste bold afgjort ved, at 
Delbo slog den i gulvet oppe ved nettet, men så at sige tog hele 
nettet med ned. Det blev i første omgang godkendt som en vinder, 
hvilket fik Anders ud på en løbetur helt ud af hallen for lige at sunde 
sig, inden han kom ind igen og registrerede, at kendelsen helt kor-
rekt var ændret, så han og Karina kom på 20-19. Og på den første 
matchbold halede de sætsejren og dermed kampen i land.

Selvom vi ikke på nogen måde havde været overbevisende på ude-
bane, talte tabellen sit eget sprog: Fem sejre i fem kampe og en 
flot 2. plads.

Ikast – Værløse  1 - 5

Denne position blev underbygget, da holdet endelig satte sig igen-
nem på udebane. Det skete mod bundholdet Ikast, der aldrig for 
alvor blev en trussel. 

Kasper Ipsen fjernede fra start spændingen om kampens udfald, 
da han efter en ny stærk indsats vandt 1. singlen over Sune Gavn-
holt i sikker stil. Tine Baun måtte lidt usædvanligt ud i tre sæt mod 
den stærke tjekke Kristina Ludikova, men hun vandt også, mens 
Emil Vind måtte kapitulere i to sæt til en af årets overraskelser, 
Jeppe Lund. Damedoublen og Mixen blev dog vundet i ekspresfart, 

Kasper Ipsen, www.fjerbolden.dk

Martin Lundgaard, www.fjerbolden.dk
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Seniorafdelingen

trænger du til noget nyt at se på?
unikke malerier til fornuftige priser. besøg kunsthylden.dk og se malerierne i farver.

der kan også males på bestilling, hvis du har ønsker om bestemte farver/størrelser.

medlemmer af værløse badmintonklub får 10% rabat.

kunsthylden.dk 

og hermed var holdkampen i hus. Det blev også 5-1, da Rasmus 
Bonde og Peter Mørk fik lidt oprejsning fra Skovshovedkampen og 
vandt i tre sæt.

Den overbevisende stil skabte grobund for tro på sagen i novem-
ber måneds sidste kamp, lokalderbyet mod Lillerød, som efter en 
lidt skidt start virkelig var kommet på rette spor med to flotte 
sejre over Skovshoved og Vendsyssel.

Værløse – Lillerød  4 - 2

Mens vintervejret holdt sit indtog, gav Værløse og Lillerød hinan-
den og de fremmødte tilskuere en fremragende holdkamp med 
et hav af spændende og velspillede matcher. 4 af kampene endte 
med smallest mulige sejre – 2 til hver side – og også i de øvrige to 
kampe var vinderne pressede undervejs.

De gjaldt bl.a. damesinglen, hvor Tine Baun specielt i andet sæt 
havde sit hyr med Karina Jørgensen, som førte 17-12, inden Tine 
kom tilbage og vandt 21-18 i andet sæt. I mixen måtte Anders Kri-
stiansen og Karina Sørensen i ombolde i første sæt, og først i slut-
ningen af andet sæt, fik de endelig kontrol og sejrede 21-16.

Men ud over de to kampe, var alt andet i tre sæt og ombolde. Det 
første drama kom i den indledende herredouble, hvor Peter Mørk 
og Rasmus Bonde leverede et fantastisk comeback i tredje sæt. 
De gik fra 12-18 til 20-18 og vandt siden 21-19. 

Comebacks var der også masser af i den klassiske single mellem 
Kasper Ipsen og Peter Mikkelsen. Mikkelsen overlevede to match-
bolde i andet sæt og vendte 18-20 til 22-20. I tredje sæt var det så 
Ipsen, der fra 17-20 overlevede tre matchbolde og vandt 22-20.

Dermed førte Værløse 4-0, og kampen var afgjort. Men det fik på 
ingen måde de tilbageværende kombattanter til at slække på ind-
satsen. Tværtimod fik vi endnu to lange 3-sættere at gå hjem på, 
og nu var det Lillerød, der trak de længste strå, da de vandt dame-
doublen og 2. herresingle med hhv 21-17 og 21-19 i tredje sæt.

Men 4-2 gav endnu tre points til Værløse. Og 7 kampe har altså 
givet 7 sejre, hvilket Værløse aldrig tidligere har præsteret. 

Men tæt har det været hele vejen – og det bliver meget spænden-
de at se, hvad vi kan stille op mod de to andre tophold, Skælskør/
Slagelse og Greve. Slagelsekampen afvikles onsdag d. 15. decem-
ber på udebane, og tirsdag d. 11. januar gælder det så hjemme-
kampen mod Greve.

Anders Nielsen

Værløse-Lilerød herredouble, www.fjerbolden.dk
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Sports Caféen

Sports Caféen
Vi vil gerne sige tusind tak for den flotte modtagelse, vi 
har fået af alle i Værløsehallerne og ikke mindst den flot 
annonce i jeres blad. TUSIND TAK.

Også en TAK til Mogens Bruun for det flotte indslag om 
os i Sports Caféen.

Det er jo fantastisk at se så mange mennesker oppe i ca-
féen, som benytter vores gode og sunde nye menukort.

Vi ser frem til, at folk vil blive ved med at støtte os og de 
arrangementer, som vi med tiden vil arrangere.

Vi har fx lige holdt ølsmagning fra Refsvindinge. Vi var 
dog ikke så mange, som vi havde håbet på, men vi kom 
alligevel deropad. Det var en rigtig hyggelig aften med en 
sjov og god foredragsholder – ikke tør og absolut ikke 
kedelig.
SÅ TUSIND TAK TIL ALLE JER, DER VAR DÉR.

NYT   NYT   NYT   NYT 
Sports Caféen tilbyder salg af juletræer i år.
Vi starter med salget sidste weekend i november. 

JULETRÆER SÆLGES til brug
i haven
på altanen
i stuen
som pyntegran
Vi har også mange andre spændende ting  
– så kom og støt os.

Rigtig glædelig jul samt godt nytår!
Mange hilsner fra Katja og Danny
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Formand Jeanet Errebo Larsen Privat 44 48 27 36
  Mobil  21 21 46 28 
  Email  formand@badminton-vb.dk

Næstformand Thomas Lausen Privat  44 47 47 20
  Mobil  26 28 48 66 
  Email  naestformand@badminton-vb.dk

Kasserer Vibeke Højmark Privat  44 48 29 63
  Mobil  40 72 79 63
  Email  kasserer@badminton-vb.dk

Sekretær Rikke Budden Privat  44 48 44 48
  Mobil  24 20 23 50
  Email  sekretaer@badminton-vb.dk

Eliteformand Anders Nielsen Mobil  28 14 51 51
  Email  elite@badminton-vb.dk

SSU-formand René Mattisson Mobil  26 13 31 86
  Email  senior@badminton-vb.dk

USU-formand Siv Jønsson Mobil  25 29 40 19
  Email  ungdom@badminton-vb.dk

MSU-formand Lene Lund Clausen Privat  44 48 53 64
  Mobil 23 62 95 23
  Email  motionist@badminton-vb.dk

Bestyrelsesmedlem Kurt Buch Jensen  Privat  44 48 84 55 
  Mobil 21 42 42 72
  Email  medlem1@badminton-vb.dk

Bestyrelsesmedlem Søren Bruun-Pedersen Privat  44 48 39 94 
  Mobil  40 60 39 94
  Email  medlem2@badminton-vb.dk

Suppleant Helle Stærmose   Privat 45 88 00 41
  Mobil  22 42 32 42
  Email  suppleant1@badminton-vb.dk

Suppleant Gustav Gandsted Mobil  61 79 99 59
  Email  suppleant2@badminton-vb.dk

Revisor Ole Johansen Privat  44 48 07 50
  Email  revisor1@badminton-vb.dk

Revisor Erik Hansen Privat 44 48 48 98
  E-mail revisor2@badminton-vb.dk 

Administration/ Værløsehallerne Tlf.  61 68 52 83
Postadresse Stiager 8, 3500 Værløse  Email  kontor@badminton-vb.dk
  
Spillested Værløsehallerne Tlf.  44 48 12 01
 Stiager 8, 3500 Værløse Email  driftsleder@ifvaerloese.dk

Bestyrelse 10/11
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Ungdomsspiludvalget (USU)
Siv Jønsson (formand) ungdom@badminton-vb.dk Tlf. 25 29 40 19
Kurt Buch Jensen (ad hoc/kommunikation) USUmedlem1@badminton-vb.dk Tlf: 21 42 42 72
Anne Hauskou (arrangementer) USUmedlem2@badminton-vb.dk Tlf: 23 34 74 20
Hanne Nielsen (sekretær) USUmedlem3@badminton-vb.dk Tlf: 60 94 82 80
Michael Bender Svenningesen (Holdturnering) USUhold@badminton-vb.dk Tlf: 30 53 92 37
Stina Molander (U9/U11) U11@badminton-vb.dk Tlf: 41 57 77 30
Gert Carstens (U13) U13@badminton-vb.dk Tlf: 40 75 20 39
Henrik Hjalgrim (U15) U15@badminton-vb.dk Tlf: 30 61 40 72 
Morten Nielsen (U17/U19) U17@badminton-vb.dk Tlf: 44 48 37 78

Seniorspilleudvalget (SSU)
René Mattisson (formand) senior@badminton-vb.dk Tlf: 26 13 31 86
Jeanet Larsen (veteraner) veteran@badminton-vb.dk Tlf: 21 21 46 28
Martin Bruun-Pedersen (T2-hold) T2hold@badminton-vb.dk Tlf: 40 55 39 94
Morten Estrup (hjemmeside, støverhold) stover@badminton-vb.dk Tlf: 29 62 08 50
Ann Lis Gregersen (hjemmekampe) hjemmekampe@badminton-vb.dk Tlf: 20 28 00 00
Birgitte Nielsen (hjemmekampe) hjemmekampe@badminton-vb.dk Tlf: 22 78 82 60
Anders Nielsen (trænere, sportscamp) elite@badminton-vb.dk Tlf: 28 14 51 51

Veteranudvalget
Jeanet Larsen (formand) veteran@badminton-vb.dk Tlf: 21 21 46 28
Ole Riis VETUmedlem1@badminton-vb.dk Tlf: 46 78 98 69

Motionistudvalget
Lene Lund Clausen (formand) motionist@badminton-vb.dk Tlf: 23 62 95 23
Rikke Budden sekretaer@badminton-vb.dk Tlf: 24 20 23 50
Ann-Lis Gregersen MSUmedlem1@badminton-vb.dk Tlf: 20 28 00 00
Lene Udholm Knudsen MSUmedlem2@badminton-vb.dk Tlf: 44 47 27 68
Lise Nerlov MSUmedlem3@badminton-vb.dk Tlf: 44 47 07 16
Michael Brændstrup MSUmedlem4@badminton-vb.dk Tlf: 44 48 21 01
Morten Bonke Nielsen MSUmedlem5@badminton-vb.dk Tlf: 44 48 00 26
Margit Kromann MSUmedlem6@badminton-vb.dk Tlf: 44 47 50 60

Pensionisterne
Ole Jøns pensionist@badminton-vb.dk Tlf: 44 47 50 60

Eliteudvalget
Anders Nielsen (formand) elite@badminton-vb.dk Tlf: 28 14 51 51
René Mattisson (SSU) senior@badminton-vb.dk Tlf: 26 13 31 86
Siv Jønsson (USU) ungdom@badminton-vb.dk Tlf: 25 29 40 19
Tanja Berg (Sportschef) sportschef@badminton-vb.dk Tlf: 20 24 47 30

Trænerteam
Tanja Berg (Sportschef, Seniortræner T1) sportschef@badminton-vb.dk Tlf: 20 24 47 30
Anders Kristiansen (Seniortræner T1) T1traener@badminton-vb.dk Tlf: 60 21 58 13
René Mattisson (Seniortræner T2) T2traener@badminton-vb.dk Tlf: 26 13 31 86
Jeppe Ludvigsen (Ungdom, koordinerende) USUtraener1@badminton-vb.dk Tlf: 61 18 56 04
Morten Olsen (Ungdom) USUtraener2@badminton-vb.dk Tlf: 30 27 41 11
Tinna Helgadottir (Ungdom) USUtraener3@badminton-vb.dk Tlf: 61 60 26 36
Brian Thorsen (Motionist) MOTtraener1@badminton-vb.dk Tlf: 22 53 97 01
Morten Estrup (Motionist) MOTtraener2@badminton-vb.dk Tlf: 29 62 08 50

Udvalg 10/11
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SVENDSEN+HEINSB K Aps

Værktøjsindustri

Kirke Værløsevej 26

DK-3500 Værøse

Tlf.: 44 48 17 71

Fax:44 48 16 20

Fremstilling af bakelit-, metal og
plasticforme, CADCAM.
CNC styret: Gnistning,
®slibning samt fræsning.FORM

VÆRKTØJ
DANMARK
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Glædelig jul og godt nytår 2011

Værløse Badminton
Stiager 8
3500 Værløse

Skal du skifte bolig?
Spørg altid home Værløse

Som Værløses største lokale mægler sælger  vi 
næsten hver anden bolig i byen 

Ring 44 48 48 66 og hør om dine muligheder

Thomas Lausen
Indehaver                  

Ole Fagermo    
Sælger                  

home Værløse støtter VB

DANMARK

B-Post


